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Rada Miejska w Piasecznie 
Radni 

Protokół 18/2025 

XVIII sesja w dniu 19 marca 2025 r. 
Obrady rozpoczęto 19 marca 2025 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 10:30 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 23 członków. 

Obecni: 

1. Maciej Dłużniewski 
2. Izabella Górzyńska 
3. Dorota Kłos 
4. Zuzanna Kownacka 
5. Katarzyna Krasuska 
6. Katarzyna Krzyszkowska-Sut 
7. Jan Kurzępa 
8. Artur Maicki 
9. Adam Marciniak 
10. Anna Marecka 
11. Michał Mierzwa 
12. Wojciech Mika 
13. Piotr Obłoza 
14. Wojciech Ołdakowski 
15. Joanna Otręba 
16. Michał Rosa 
17. Piotr Sędziak 
18. Edyta Stolarska 
19. Olga Śmietanowska 
20. Ewa Urbańska 
21. Magdalena Woźniak 
22. Ewelina Wójcik 
23. Katarzyna Wypych 

 
1. Otwarcie sesji 

 Przewodnicząca Katarzyna Wypych otworzyła XVIII sesję Rady Miejskiej w Piasecznie.  
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Na wstępie władze gminy oficjalnie pożegnały wieloletniego dyrektora Biblioteki Publicznej w 
Piasecznie Łukasza Krzysztofa Załęskiego, który obejmuje kierownictwo w Bibliotece w 
Pruszkowie. Burmistrz podziękował Łukaszowi Załęskiemu za pracę włożoną w rozwój 
piaseczyńskiej biblioteki i życzył mu dalszych sukcesów zawodowych. 
Łukasz Załęski podziękował obecnym i poprzednim władzom gminy, radnym obecnej i 
poprzednich kadencji oraz pracownikom wielu wydziałów UMIG Piaseczno za współpracę. 
 
Radni potwierdzili swoją obecność w systemie e-Sesja. Przewodnicząca stwierdziła kworum 

Przystąpiono do ustalenia porządku obrad. 
 
Burmistrz Daniel Putkiewicz zgłosił prośbę o wprowadzenie następującej zmiany w porządku 
obrad:  
 1) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie określenia zasad i trybu 

przeprowadzenia konsultacji społecznych 

 2) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania 

dotacji dla placówek wychowania przedszkolnego i szkół podstawowych prowadzonych na 

terenie Gminy Piaseczno przez osoby fizyczne i osoby prawne inne niż Gmina Piaseczno, a 

także trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania 

Nie zgłoszono uwag do porządku obrad. 
  
Głosowanie proponowanej zmiany w porządku obrad: 
1) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie określenia zasad i trybu 

przeprowadzenia konsultacji społecznych 
Głosowano w sprawie: uzupełnienia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie określenia 

zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji społecznych 
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (23) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Zuzanna Kownacka, Katarzyna 

Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna 

Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba, 

Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena 

Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (0) 

Wprowadzono w pkt 6.15. 
 
 2) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania 

dotacji dla placówek wychowania przedszkolnego i szkół podstawowych prowadzonych na 
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terenie Gminy Piaseczno przez osoby fizyczne i osoby prawne inne niż Gmina Piaseczno, a 

także trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania 

Głosowano w sprawie: uzupełnienia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie trybu 

udzielania i rozliczania dotacji dla placówek wychowania przedszkolnego i szkół 

podstawowych prowadzonych na terenie Gminy Piaseczno przez osoby fizyczne i osoby 

prawne inne niż Gmina Piaseczno, a także trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich 

pobrania i wykorzystania 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Zuzanna Kownacka, Katarzyna 

Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna 

Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, 

Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, 

Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (1) Joanna Otręba 
NIEOBECNI (0) 

Wprowadzono w pkt 6.16. 
 
2. Przyjęcie protokołu z XVII sesji Rady Miejskiej w Piasecznie 

 Nie wniesiono uwag do protokołu. 

Głosowano w sprawie: przyjęcia protokołu z XVII sesji Rady Miejskiej w Piasecznie 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (20) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Zuzanna Kownacka, Katarzyna 

Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna 

Marecka, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Joanna Otręba, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga 

Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa 
BRAK GŁOSU (1) Michał Mierzwa 
NIEOBECNI (0) 

Protokół przyjęto. 
 

3. Sprawozdanie Burmistrza z działań podejmowanych w okresie między sesjami 
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Burmistrz Daniel Putkiewicz przedstawił sprawozdanie z działań podejmowanych w okresie 
między sesjami, w którym poinformował o ważnych wydarzeniach w Gminie: 

• Został rozstrzygnięty przetarg na realizację budowy szkoły w Julianowie. Krajowa Izba 

Odwoławcza podjęła decyzję o utrzymaniu w mocy rozstrzygnięcia przetargu na tę 

inwestycję. Burmistrz przypomniał, że Gmina Piaseczno otrzymała dofinansowanie z 

rezerwy celowej budżetu państwa w wysokości 61 790 028 zł na realizację tej budowy. 

Przy okazji burmistrz poinformował, że MGOPS otrzymało dotację na program 

wspierający budowanie relacji międzypokoleniowych w wysokości 3 mln zł, a Gmina 

Piaseczno uzyskała dotację w wysokości 100 tys. zł na upamiętnienie miejsc pamięci 

narodowej. 

•   1 marca odbyły się uroczystości z okazji Narodowego Dnia Żołnierzy Wyklętych. Z tej 

okazji Burmistrz podziękował kadetom ze Szkoły z Góry Kalwarii. 

• 7 marca odbyła się IV Gala Konkursu "Kobieca Osobowość Roku Gminy Piaseczno 

2025". 

• Odbyły się kolejne Walne Zebrania Sprawozdawcze OSP w Złotokłosie i Piasecznie. 

•  W Ogólnopolskim Turnieju Wiedzy Pożarniczej "Młodzież Zapobiega Pożarom" 

piaseczyńska młodzież zdobyła pierwsze miejsca w trzech kategoriach i 

zakwalifikowała się do eliminacji wojewódzkich. Z tej okazji Burmistrz złożył młodzieży 

gratulacje. 

•  Odbyło się spotkanie Burmistrzów ościennych gmin w sprawie transportu publicznego. 

•  Z okazji Dnia Sołtysa Burmistrz złożył Sołtysom podziękowania za ich pracę, 

zaangażowanie i troskę o lokalną społeczność. 

• W dniach 10-12 marca Piaseczno gościło mobilne widowisko edukacyjne "ISKRY 

NIEPODLEGŁEJ". 

•   Z okazji 100. urodzin mieszkanki Piaseczna, Burmistrz odwiedził jubilatkę i złożył jej 

najserdeczniejsze życzenia. 

•  Pani Sylwia Chojnacka-Tuzimek, pełniąca funkcję Zastępcy Dyrektora, przejęła 

obowiązki Dyrektora Biblioteki Publicznej w Piasecznie. 

4. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady z działań podejmowanych do obecnej sesji 

Przewodnicząca Katarzyna Wypych przedstawiła sprawozdanie za okres od 26.02.2025 r. do 
19.03.2025 r. 

• 01.03 

➢ Forum Przewodniczących Rad 

➢ Uroczystości z okazji Narodowego Dnia Żołnierzy Wyklętych przy tablicy na 

dziedzińcu Kościoła pw. Św. Anny w Piasecznie, udział wziął 

Wiceprzewodniczący Piotr Obłoza  
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➢ Promocja I tomu książki „Niech odpoczywają w spokoju”, w Bibliotece Publicznej 

z Wiceprzewodnicząca Magdaleną Woźniak 

➢ Walne zebranie w OSP Piaseczno z radnym Adamem Marciniakiem 

• 5.03 - Spotkanie z burmistrzem i pracownikami Wydziału Architektury dotyczące 

zagospodarowania terenu w końcówce Al. Kasztanów  udział wzięła 

Wiceprzewodnicząca Magdalena Woźniak 

• 07.03 - Gala Kobieca Osobowość Roku 2024 Gminy Piaseczno, udział wzięła 

Wiceprzewodnicząca Magdalena Woźniak oraz radni Izabella Górzyńska, Katarzyna 

Krzyszkowska -Sut oraz Maciej Dłużniewski 

• 08.03 

➢ Piaseczyńskie Miasto Kobiet, spotkanie z Panią Danutą Stenką zorganizowane 

przez Bibliotekę Publiczną w Piasecznie 

➢ Spotkanie z mieszkańcami ul. Żeglińskiego dotyczące stanu prawnego ulicy i 

możliwości jej remontu, udział brała Wiceprzewodnicząca Magdalena Woźniak 

• 11.03 - Spotkanie z mieszkańcami ul. Prusa – dotyczące zagospodarowania i 

uporządkowania terenu wzdłuż kanału piaseczyńskiego oraz możliwości częstszego 

patrolowania tego terenu przez policję, udział brała Wiceprzewodnicząca Magdalena 

Woźniak 

• 12.03 - Konsultacje z Towarzystwem Przyjaciół Zalesia Dolnego, udział brała 

Wiceprzewodnicząca Magdalena Woźniak 

• 14.03 - Spotkanie z dyrekcją Zespołu Szkół im E. Plater w Zalesiu Dolnym – omówiono 

problem parkowania – oraz wraz z przedstawicielami koła absolwentów tej szkoły 

omówiono scenariusz obchodów 160 - lecia szkoły, udział brała Wiceprzewodnicząca 

Magdalena Woźniak 

• 15.03  

➢ Walne zebranie w OSP Złotokłos, z radnymi Ewą Urbańską i Adamem 

Marciniakiem 

➢ Spotkanie z mieszkańcami dot. kursów autobusu L5 i ewentualnej zmiany 

lokalizacji jego przystanków, udział brała Wiceprzewodnicząca Magdalena 

Woźniak 

• W dniach 14-16.03 odbyły się 3 turnieje koszykarskie: 

          - turniej półfinałowy Mistrzostw Polski 2 liga kobiet 

           - ogólnopolski turniej koszykówki chłopców 

           - turniej strefowy U15 Kobiet 

          Obecny był Wiceprzewodniczący Piotr Obłoza 

• 17.03 – Spotkanie z panią Wicestarościną Martą Sulimowicz – omówienie tematu 

Platerówka/parkowanie oraz innych wspólnych z gminą tematów bieżących w tym 

przejęcia części Traktu Wareckiego oraz budowy ścieżki rowerowej przy Koralowych 

Dębów  
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• Wiceprzewodnicząca Magdalena Woźniak bierze udział w cotygodniowych 

posiedzeniach kierownictwa Gminy oraz współpracuje z członkami zespołu 

konsultacyjnego do spraw dziedzictwa Piaseczna – tym razem dotyczące nazewnictwa 

rond i ulic. 

• Prowadzenie na bieżąco spraw organizacyjnych związanych z działalnością Rady 

Miejskiej, cotygodniowe robocze spotkania Prezydium Rady Miejskiej, współpraca z 

Burmistrzem oraz Biurem Rady Miejskiej, spotkania z urzędnikami i mieszkańcami. 

 

5. Zgłaszanie wniosków dotyczących spraw sołectw 

Katarzyna Krzyszkowska-Sut zwróciła się z pytaniem, jak wygląda dalsze procedowanie 

budowy boiska w parku przy ul. Ogrodowej w Józefosławiu. Odpowiedzi udzielił wiceburmistrz 

Robert Widz, który poinformował, że GOSiR przygotowuje dokumentację i wszystko przebiega 

zgodnie z założeniami. 

6. Bieżące uchwały 

 1) W sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na lata 2025-2037 

Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały i zgłosiła autopoprawkę po zmianie  

na dzień 13.03.2025 r. Zwiększa się dochody budżetu w 2025 r. o 45 482,00 zł. Zwiększa się 

wydatki o 961 862,00 zł, zwiększa się przychody w 2025 r. o  kwotę 916 380,00 zł, rozchody 

nie ulegają zmianie. Kwota długu zostaje dostosowana do zmian, w autopoprawce ujęto też 

zarządzenia burmistrza podjęte od czasu przygotowania projektu. 

Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji, Komisji Polityki Gospodarczej, Komisji 

Sportu, Komisji Oświaty oraz Komisji Ochrony Środowiska i Dziedzictwa Kulturowego 

Głosowano w sprawie: zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na lata 

2025-2037 
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (23) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Zuzanna Kownacka, Katarzyna 

Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna 

Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba, 

Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena 

Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (0) 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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 2) W sprawie zmiany uchwały nr 174/XIV/2024 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 18 

grudnia 2024 r. 

Skarbnik Agnieszka Kowalska przedstawiła projekt uchwały oraz zgłosiła autopoprawkę. 

Następnie głos zabrała wiceburmistrz Hanna Kułakowska-Michalak, która wyjaśniła, że w 

budżecie zwiększono środki na sport, w tym na konkursy i małe granty, ze względu na 

niedoszacowanie tego zadania. Poinformowała również, że uwzględniono środki na remonty 

placówek oświatowych, które zostały wcześniej omówione z Komisją Oświaty. 

AUTOPOPRAWKA do Uchwały w sprawie zmiany uchwały  nr 174/XIV/2024 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 18 grudnia 2024 r. - sesja 19.03.2025 r. 

        

Wydatki 
bieżące       
       

Lp. Dział Rozdział Paragraf JR Zwiększenie Zmniejszenie Uzasadnienie 

1 700 70005 4300 IT  20 000,00 zł Przesuwa się wydatki w kwocie 20 000 zł na zakupie 
usług pozostałych z rozdziału 70005 na rozdział 
60019 dotyczące Strefy Płatnego Parkowania. 2 600 60019 4300 IT 20 000,00 zł  

3 754 75495 4300 IM  35 000,00 zł 

Przesuwa się wydatki w kwocie 35 000 zł w ramach 
rozdziału 75495 z zakupu usług pozostałych na 
wydatki na zakupy inwestycyjne jednostek 
budżetowych z przeznaczeniem na nowo 
utworzone zadanie majątkowe "Aplikacja do 
przyjmowania zgłoszeń od mieszkańców". 

4 801 80101 4270 INW 200 000,00 zł  

Zwiększa sie wydatki na zakupie usług 
remontowych w celu wykonania remontu części 
Szkoły Podstawowej nr 3 im. Tadeusza Zawadzkiego 
"Zośki" w Piasecznie. 

5 926 92605 2360 SPS 425 000,00 zł  

Zwiększa się wydatki na dotacji celowej z budżetu 
jednostki samorządu terytorialnego, udzielonej w 
trybie art. 221 ustawy, na finansowanie lub 
dofinansowanie zadań zleconych do realizacji 
organizacjom prowadzącym działalność pożytku 
publicznego w celu ogłoszenia konkursu 
sportowego. 

Razem: 645 000,00 zł 55 000,00 zł 
 

       
 

Wydatki 
majątkowe       
       

Lp. Dział Rozdział Paragraf JR Zwiększenie Zmniejszenie Uzasadnienie 
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1 754 75495 6060 IM 35 000,00 zł  

ZADANIE: Aplikacja do przyjmowania zgłoszeń od 
mieszkańców                                                                                  
UZASADNIENIE: Tworzy się nowe zadanie 
majątkowe w związku z potrzebą zakupu aplikacji 
do przyjmowania zgłoszeń nadesłanych od 
mieszkańców Gminy Piaseczno, dotyczących 
przestrzeni publicznej. 

2 600 60016 6050 MT  74 170,00 zł 

ZADANIE: Poprawa bezpieczeństwa na drogach 
wokół szkoły - SP Józefosław (ul. Kameralna - ul. 
Wilanowska)                                                                                   
UZASADNIENIE: W celu podpisania umowy z 
Jednostką Projektową istnieje potrzeba 
zabezpieczenia środków na realizację tego zadania. 
W związku z tym faktem konieczne jest 
zmniejszenie planu budżetu na rok 2025 o kwotę 74 
170,00 zł i jednocześnie zwiększenie planu 
wydatków na rok 2026 o kwotę 53 320,00 zł. 
Zmianie ulegną koszty realizacji tego 
przedsięwzięcia.  

3 801 80104 6050 INW  150 000,00 zł 

ZADANIE: Przedszkole nr 11 w Piasecznie, ul. 
Nefrytowa 14 - modernizacja kotłowni, instalacji 
oraz elementów budowlanych wraz z 
dostosowaniem budynku do obowiązujących 
przepisów.                                                                                   
UZASADNIENIE: Wnioskuje się o zmniejszenie 
środków finansowych w roku 2025 i przeznaczenie 
ich na nowe zadanie: "Przedszkole nr 6 w 
Głoskowie - dostosowanie pomieszczeń". 

4 801 80104 6050 INW 150 000,00 zł  

ZADANIE: Przedszkole nr 6 w Głoskowie - 
dostosowanie pomieszczeń                                                                                   
UZASADNIENIE: Wnioskuje się o zwiększenie 
środków finansowych w roku 2025 na utworzenie 
nowego zadania. 

5 801 80101 6050 INW 200 000,00 zł  

ZADANIE: Szkoła Podstawowa im. T. Kościuszki w 
Głoskowie ul. Millenium 76 - przebudowa węzłów 
sanitarnych                                                                                  
UZASADNIENIE: Wnioskuje się o zwiększenie 
środków finansowych w roku 2025 na utworzenie 
nowego zadania.  
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6 900 90015 6050 IDR 165 550,00 zł  

ZADANIE: Poprawa bezpieczeństwa na przejściach 
dla pieszych - oświetlenie                                                                                   
UZASADNIENIE: Na ww zadanie w roku 2025 
przeznaczono kwotę 360 080,00  zł. W chwili 
obecnej, w wyniku przeprowadzonego 
postępowania przetargowego, złożone oferty 
znacznie przewyższają środki finansowe 
zabezpieczone na to zadanie. W związku z 
powyższym, w celu wyłonienia Wykonawcy robót 
budowlanych i podpisania umowy na realizację 
tego przedsięwzięcia konieczne jest zwiększenie 
środków na tym zadaniu w roku 2025 o kwotę 165 
550,00 zł. 

Razem: 550 550,00 zł 224 170,00 zł 
 

Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji, Komisji Polityki Gospodarczej, Komisji Sportu 

Komisji Oświaty oraz Komisji Ochrony Środowiska i Dziedzictwa Kulturowego 

Głosowano w sprawie: zmiany uchwały nr 174/XIV/2024 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 

18 grudnia 2024 r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (23) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Zuzanna Kownacka, Katarzyna 

Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna 

Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba, 

Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena 

Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (0) 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
 3) W sprawie uznania za niezasadną skargi M.A-G. na działania Burmistrza Miasta i Gminy 

Piaseczno związane ze sposobem ustalania podatku od nieruchomości oraz z jego 

egzekwowaniem 

Krzysztof Bernat, Naczelnik Wydziału Finansowego, zreferował projekt uchwały i odczytał 

uzasadnienie 

Pozytywna opinia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji i Komisji Prawa i 

Bezpieczeństwa. 

Głosowano w sprawie: uznania za niezasadną skargi M.A-G. na działania Burmistrza Miasta 

i Gminy Piaseczno związane ze sposobem ustalania podatku od nieruchomości oraz z jego 

egzekwowaniem 
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Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (18) Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Zuzanna Kownacka, Katarzyna Krasuska, Katarzyna 

Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech 

Mika, Piotr Obłoza, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, 

Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Maciej Dłużniewski, Jan Kurzępa, Joanna Otręba 

BRAK GŁOSU (2) Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała została podjęta. 

 

 4) W sprawie skargi Pana M.D. na działania Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno w 

związku z nieudzieleniem odpowiedzi na interpelację w ustawowym terminie 

Sekretarz Arkadiusz Czapski zreferował projekt uchwały 

Pozytywna opinia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Komisji Prawa i Bezpieczeństwa  

Głosowano w sprawie: skargi Pana M.D. na działania Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno 

w związku z nieudzieleniem odpowiedzi na interpelację w ustawowym terminie 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Zuzanna Kownacka, Katarzyna 

Krasuska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Wojciech Mika, Joanna Otręba, 

Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena 

Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Jan Kurzępa, Piotr Obłoza 

BRAK GŁOSU (3) Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Michał Mierzwa, Wojciech Ołdakowski 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała została podjęta. 

 

 5) W sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie na rzecz Gminy Piaseczno prawa 

własności części niezabudowanej nieruchomości oznaczonej nr ewid. 361/2, położonej w 

miejscowości Jazgarzew gm. Piaseczno 

Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami,  zreferowała 

projekt uchwały. 

Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Ładu Przestrzennego i Gospodarki 

Nieruchomościami, Komisji Polityki Gospodarczej  
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Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie na rzecz Gminy Piaseczno 

prawa własności części niezabudowanej nieruchomości oznaczonej nr ewid. 361/2, położonej 

w miejscowości Jazgarzew gm. Piaseczno 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Zuzanna Kownacka, Katarzyna 

Krasuska, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Wojciech Mika, Piotr 

Obłoza, Joanna Otręba, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, 

Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (3) Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Michał Mierzwa, Wojciech Ołdakowski 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

 6) W sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu działki 

ozn. nr ewid. 37/10, obr. 12 położonej w Piasecznie przy ul. Okulickiego 

Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami,  zreferowała 

projekt uchwały. 

Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Ładu Przestrzennego i Gospodarki 

Nieruchomościami, Komisji Polityki Gospodarczej  

Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy 

najmu działki ozn. nr ewid. 37/10, obr. 12 położonej w Piasecznie przy ul. Okulickiego 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Zuzanna Kownacka, Katarzyna 

Krasuska, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Wojciech Mika, Piotr 

Obłoza, Joanna Otręba, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, 

Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (3) Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Michał Mierzwa, Wojciech Ołdakowski 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

 7) W sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu na 

część działki nr 97, obręb 41 m. Piaseczno 

Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami,  zreferowała 

projekt uchwały. 
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Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Ładu Przestrzennego i Gospodarki 

Nieruchomościami, Komisji Polityki Gospodarczej  

Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy 

najmu na część działki nr 97, obręb 41 m. Piaseczno 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Zuzanna Kownacka, Katarzyna 

Krasuska, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Wojciech Mika, Piotr 

Obłoza, Joanna Otręba, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, 

Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (3) Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Michał Mierzwa, Wojciech Ołdakowski 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

 8) W sprawie nadania nazwy „Kalinowa” ulicy położonej w miejscowości Chojnów 

Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami,  zreferowała 

projekt uchwały. 

Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Ładu Przestrzennego i Gospodarki 

Nieruchomościami, Komisji Polityki Gospodarczej  

Głosowano w sprawie: nadania nazwy „Kalinowa” ulicy położonej w miejscowości Chojnów 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Zuzanna Kownacka, Katarzyna 

Krasuska, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Wojciech Mika, Piotr 

Obłoza, Joanna Otręba, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, 

Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (3) Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Michał Mierzwa, Wojciech Ołdakowski 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

 9) W sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu 

w obrębach ewidencyjnych Jazgarzew i Wólka Pęcherska PGR – etap II 
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Anna Pakulińska-Attia, Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury, zreferowała projekt 
uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Ładu Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami  
Głosowano w sprawie: przyjęcia rozstrzygnięcia Burmistrza nieuwzględnionych uwag do 

projektu planu, przedstawionych w załączniku nr 2 do uchwały w sprawie uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu w obrębach ewidencyjnych 

Jazgarzew i Wólka Pęcherska PGR – etap II 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Zuzanna Kownacka, Katarzyna 

Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał 

Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Joanna Otręba, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga 

Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Jan Kurzępa, Michał Rosa 

BRAK GŁOSU (1) Wojciech Ołdakowski 

NIEOBECNI (0) 

Rozstrzygnięcie zostało przyjęte. 
Głosowano w sprawie: uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla terenu w obrębach ewidencyjnych Jazgarzew i Wólka Pęcherska PGR – etap II 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Zuzanna Kownacka, Katarzyna 

Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, 

Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Joanna Otręba, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga 

Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Jan Kurzępa, Michał Rosa 

BRAK GŁOSU (2) Artur Maicki, Wojciech Ołdakowski 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała została podjęta. 

 

 10) W sprawie przyjęcia „Program opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Piaseczno w 2025 r.” 

Jacek Anczarski, Komendant Straży Miejskiej, zreferował projekt uchwały. 

Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa 

Głosowano w sprawie: przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Piaseczno w 2025 r.” 

Wyniki głosowania 
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ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Zuzanna Kownacka, Katarzyna 

Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna 

Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Joanna Otręba, Michał Rosa, Piotr 

Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 

Katarzyna Wypych 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (2) Wojciech Ołdakowski, Ewa Urbańska 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

 11) W sprawie przyjęcia Raportu z realizacji „Programu Ochrony Środowiska dla Miasta i 

Gminy Piaseczno na lata 2022 – 2025 z uwzględnieniem perspektywy na lata 2026 – 2029” za 

okres od 01.01.2022 r. do 31.12.2023 r. 

Sylwia Kalinowska, Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska, zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Dziedzictwa Kulturowego 

Głosowano w sprawie: przyjęcia Raportu z realizacji „Programu Ochrony Środowiska dla 

Miasta i Gminy Piaseczno na lata 2022 – 2025 z uwzględnieniem perspektywy na lata 2026 – 

2029” za okres od 01.01.2022 r. do 31.12.2023 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (23) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Zuzanna Kownacka, Katarzyna 

Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna 

Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba, 

Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena 

Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 

 12) W sprawie zmiany składów osobowych komisji problemowych Rady Miejskiej w 

Piasecznie 

Przewodnicząca Katarzyna Wypych zreferowała projekt uchwały. 
Głosowano w sprawie: zmiany składów osobowych komisji problemowych Rady Miejskiej w 

Piasecznie 
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Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (22) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Zuzanna Kownacka, Katarzyna 

Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna 

Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba, 

Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina 

Wójcik, Katarzyna Wypych 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Olga Śmietanowska 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała została podjęta. 

 

 13) W sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników 

Ochotniczych Straży Pożarnych 

Tadeusz Tomczyk, Kierownik Referatu Zarządzania Kryzysowego, zreferował projekt uchwały. 

Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej  

Głosowano w sprawie: ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków 

ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych 

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (23) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Zuzanna Kownacka, Katarzyna 

Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna 

Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba, 

Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena 

Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 

 14) W sprawie przyznania ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników Ochotniczych 

Straży Pożarnych za udział w innych zadaniach nie ratowniczych 

Tadeusz Tomczyk, Kierownik Referatu Zarządzania Kryzysowego, zreferował projekt uchwały. 

Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej  

Głosowano w sprawie: 

W sprawie przyznania ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników Ochotniczych 

Straży Pożarnych za udział w innych zadaniach nieratowniczych 



 

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Zuzanna Kownacka, Katarzyna Krasuska, Katarzyna 

Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał 

Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba, Michał Rosa, 

Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, 

Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) Maciej Dłużniewski 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
Wiceburmistrz Hanna Kułakowska-Michalak, w imieniu Druhen i Druhów Strażaków 

Ochotników, podziękowała za podjęcie uchwał dotyczących ich ekwiwalentów. 

 15) W sprawie określenia zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji społecznych 

Mirosława Goch, Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych, zreferowała projekt uchwały. 

Pozytywna opinia Komisji Polityki Gospodarczej 

Michał Rosa, przewodniczący Komisji Polityki Gospodarczej, poinformował, że komisja 

pracowała nad tym projektem. W wyniku tych prac złożono kilka wniosków, które rozszerzyły 

możliwości przeprowadzenia konsultacji społecznych, dając mieszkańcom szerszy zakres 

udziału w podejmowaniu decyzji. Podkreśli, że inicjatywa daje możliwości kreowania lokalnej 

społeczności i że zdecydowanie warto poprzeć projekt tej uchwały. 

Głosowano w sprawie: określenia zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji społecznych 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Zuzanna Kownacka, Katarzyna Krasuska, Katarzyna 

Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał 

Mierzwa, Wojciech Mika, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, 

Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Maciej Dłużniewski, Piotr Obłoza, Joanna Otręba 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała została podjęta. 
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 16) W sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla placówek wychowania 

przedszkolnego i szkół podstawowych prowadzonych na terenie Gminy Piaseczno przez 

osoby fizyczne i osoby prawne inne niż Gmina Piaseczno, a także trybu przeprowadzania 

kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania 

Krystyna Łęcka, Dyrektor Centrum Usług Wspólnych, zreferowała projekt uchwały. 

Pozytywna opinia Komisji Oświaty 

Głosowano w sprawie: trybu udzielania i rozliczania dotacji dla placówek wychowania 

przedszkolnego i szkół podstawowych prowadzonych na terenie Gminy Piaseczno przez 

osoby fizyczne i osoby prawne inne niż Gmina Piaseczno, a także trybu przeprowadzania 

kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (22) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Zuzanna Kownacka, Katarzyna 

Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna 

Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, 

Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, 

Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Joanna Otręba 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała została podjęta. 

 

7. Wolne wnioski 

Przewodnicząca Katarzyna Wypych przypomniała radnym o obowiązku złożenia oświadczeń 

majątkowych do końca kwietnia. 

Radny Michał Rosa podziękował wszystkim osobom zaangażowanym w prace nad uchwałą 

dotyczącą określenia zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych. Następnie 

zwrócił się z prośbą o realizację zadań wynikających z jego wniosków, na które otrzymał 

pozytywną odpowiedź, a które do tej pory nie zostały jeszcze zrealizowane. 

Radny Jan Kurzępa poruszył kwestię terminu ostatecznego opuszczenia garaży przy ul. 

Młynarskiej przez użytkowników, pytając, czy dostarczona pierwotna umowa wnosi coś do 

sprawy. Wiceburmistrz Robert Widz wyjaśnił, że czekamy na opinię wydziału prawnego, 

jednak nie wpłynie to na zmianę ustalonego terminu, który wyznaczony jest na 31 marca 2025 

roku. 

8. Zamknięcie obrad 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Wypych zamknęła XVIII sesję Rady Miejskiej w 
Piasecznie o godz. 10:30. 
 
 

Przewodnicząca 

Rada Miejska w Piasecznie 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przygotowała: Katarzyna Stolarzewicz 


